

# Dasar Privasi

## 1. Pengenalan

HTFX VU Limited adalah syarikat yang diperbadankan dan berdaftar di Vanuatu di bawah pendaftaran No.700650 dengan alamat berdaftar di Law Partners House, Kumul Highway, Port Vila, Vanuatu.

Syarikat ini adalah firma pelaburan yang beroperasi sebagai broker pertukaran asing antarabangsa di bawah peruntukan undang-undang yang berkenaan.

## 2. Am

Dasar ini menetapkan prosedur dan kaedah yang digunakan oleh Syarikat untuk mengumpul, menggunakan, dan mengurus maklumat peribadi daripada pengunjung, pelanggan berpotensi dan aktif melalui laman web Syarikat. Dengan membuka akaun Demo atau Langsung dengan Syarikat, pelanggan dengan ini memberikan persetujuan kepada pengumpulan, pemrosesan, penyimpanan, dan penggunaan maklumat peribadi oleh Syarikat seperti yang dijelaskan di bawah. Pengumpulan maklumat peribadi

Syarikat mengumpul maklumat yang diperlukan untuk membuka akaun Demo atau Langsung pelanggan, melakukan transaksi, menjaga aset dan privasi pelanggan, dan menyediakan perkhidmatan yang diperlukan oleh pelanggan. Dalam hal ini, Syarikat mengumpul maklumat daripada pelanggan dan dalam keadaan tertentu, mengumpul maklumat daripada bank dan/atau agensi kredit, dan/atau agensi penyelesaian dan/atau sumber lain yang akan membantu Syarikat membina profil pelanggan berdasarkan keperluan dan keutamaan mereka untuk menyediakan perkhidmatan dengan berkesan.

Data peribadi yang dikumpul termasuk tetapi tidak terhad kepada:

- Butiran peribadi seperti nama pertama, nama terakhir, kewarganegaraan, tarikh lahir, alamat pos, nombor telefon, faks, dan alamat e-mel;
- Dokumen Pengesahan Identiti seperti pasport dan kad pengenalan, bil utiliti dan/atau penyata bank atau butiran/incorporasi syarikat anda;
- Butiran Keluarga dan Profesional seperti maklumat mengenai status perkahwinan, pendidikan, profesion, nama majikan, pengetahuan dalam industri forex dan risiko;
- Butiran Kewangan seperti pendapatan tahunan, nilai bersih, sumber dana, jangkaan perolehan akaun, akaun bank, nombor IBAN, nombor SWIFT/BIC, penyata bank, butiran dan salinan kad pembayaran, maklumat E-wallet;
- Butiran Cukai seperti negara tempat kediaman cukai dan nombor pengenalan cukai;
- Jika anda adalah pelanggan korporat, kami dikehendaki mengumpul maklumat tambahan seperti dokumen korporat alamat, pemegang saham, pengarah, pegawai termasuk maklumat peribadi tambahan mengenai Pemegang Saham dan Pengarah;

Kami juga boleh mengumpul maklumat anda mengenai penggunaan laman web kami dan boleh menyimpan maklumat ini dengan profil peribadi anda. Maklumat ini mungkin termasuk kawasan laman yang dilawati, halaman yang dilihat, kerap, tempoh lawatan, dan aktiviti perdagangan.

Kami perlu mengumpul data peribadi anda sebagai sebahagian daripada obligasi undang-undang atau sebagai sebahagian daripada perjanjian kontrak yang kami ada dengan anda. Jika anda gagal untuk memberikan data tersebut apabila diminta, maka kami tidak akan dibenarkan untuk memulakan atau meneruskan hubungan perniagaan kami sama ada kepada anda sebagai individu

atau sebagai wakil/agen yang diberi kuasa atau pemilik sebenar entiti undang-undang.

### 3. Maklumat Peribadi

HTFX Limited memproses Data Peribadi anda untuk satu atau lebih daripada tujuan berikut:

#### **Pelaksanaan kontrak.**

Pemrosesan data peribadi anda adalah perlu bagi menyediakan perkhidmatan dan produk kami, serta maklumat mengenai produk dan perkhidmatan kami berdasarkan hubungan kontrak dengan anda tetapi juga untuk melengkapkan prosedur penerimaan kami untuk memasuki hubungan perniagaan dengan pelanggan bakal. Tujuan pemrosesan data peribadi bergantung kepada sama ada pelanggan adalah entiti semulajadi atau entiti undang-undang, bergantung kepada pengelasan/kategorisasi pelanggan (contohnya, runcit, profesional) dan keperluan untuk setiap perkhidmatan.

#### **Mematuhi obligasi undang-undang**

Terdapat beberapa obligasi undang-undang yang dikenakan oleh undang-undang yang relevan kepada kami, serta keperluan undang-undang khusus. Terdapat juga pelbagai pihak berkuasa pengawasan yang undang-undang dan peraturannya terpakai kepada kami. Obligasi dan keperluan tersebut memerlukan aktiviti pemrosesan data peribadi yang diperlukan bagi semakan kredit, pengesahan identiti, pemrosesan pembayaran, pematuhan terhadap perintah mahkamah, undang-undang cukai atau obligasi pelaporan lain dan kawalan pencegahan pengubahan wang haram.

Obligasi ini terpakai pada pelbagai masa, termasuk penerimaan pelanggan, pembayaran dan semakan sistemik untuk pengurusan risiko.

#### **Bagi tujuan melindungi kepentingan sah**

Pemrosesan data peribadi anda adalah perlu bagi tujuan kepentingan sah yang diperjuangkan oleh HTFX Limited, di mana kepentingan tersebut tidak melanggar kepentingan, hak asasi dan kebebasan asas anda. Kepentingan sah ini termasuk kepentingan perniagaan atau komersial dan contoh aktiviti pemrosesan yang berkaitan termasuk: menyediakan pembelaan kami dalam prosedur litigasi; mencegah aktiviti penipuan dan pengubahan wang haram; menguruskan perniagaan dan membangunkan serta memasarkan produk dan perkhidmatan kami; cara dan proses yang kami lakukan untuk menyediakan keselamatan IT dan sistem Syarikat, mencegah jenayah yang berpotensi, keselamatan aset, kawalan penerimaan dan langkah-langkah anti-pencerobohan.

#### **Tujuan pemasaran**

Syarikat boleh menggunakan data pelanggan, seperti lokasi atau sejarah perdagangan untuk menghantar berita, analisis, penyelidikan, laporan, kempen dan peluang latihan yang mungkin menarik minat pelanggan, ke alamat e-mel yang didaftarkan mereka.

#### **Perlindungan maklumat peribadi**

Sebarang maklumat peribadi yang diberikan oleh pelanggan kepada Syarikat akan dianggap sebagai sulit dan hanya dikongsi di dalam Syarikat dan rakan kongsi Syarikat dan tidak akan didedahkan kepada pihak ketiga kecuali dalam apa-apa prosiding peraturan atau undang-undang. Sekiranya pendedahan tersebut dikehendaki oleh undang-undang atau mana-mana pihak berkuasa peraturan, ia akan dibuat berdasarkan keperluan 'perlu diketahui', kecuali diberitahu sebaliknya oleh pihak berkuasa peraturan. Dalam keadaan sedemikian, Syarikat akan memberitahu pihak ketiga mengenai sifat sulit maklumat tersebut.

#### **Penyimpanan Maklumat Peribadi**

Syarikat akan, seperti yang dikehendaki oleh Undang-Undang, menyimpan Data Peribadi anda dalam rekod selama tempoh maksimum sepuluh (10) tahun, yang dikira selepas pelaksanaan transaksi atau pengakhiran hubungan perniagaan atau dalam kes pengakhiran hubungan perniagaan kami.

Apabila kami tidak lagi memerlukan data peribadi, kami akan memadam atau memusnahkannya dengan selamat.

#### **Pendedahan data peribadi anda**

Dalam pelaksanaan obligasi kontrak dan undang-undang kami dan bagi tujuan perniagaan yang sah, data peribadi anda mungkin didedahkan kepada pelbagai jabatan di dalam Syarikat tetapi juga kepada syarikat-syarikat lain dalam Kumpulan. Penyedia perkhidmatan dan pembekal lain juga mungkin menerima data peribadi anda supaya kami dapat melaksanakan obligasi kami.

Berdasarkan perkara di atas, Syarikat boleh mendedahkan maklumat peribadi anda kepada yang berikut:

#### ***Changing The Way You Trade***



- Penyedia perkhidmatan, untuk tujuan perniagaan, termasuk pihak ketiga seperti IT dan pentadbiran sistem serta penasihat profesional termasuk peguam, bankir, juruaudit dan insurans yang menyediakan perkhidmatan perundingan, perbankan, undang-undang, insurans dan perakaunan;
- Mana-mana pihak berkuasa yang dikehendaki oleh Syarikat untuk mendedahkan maklumat tersebut mengikut undang-undang;

- Penyedia perkhidmatan pembayaran;
- Syarikat kumpulan dan rakan kongsi kami; dan
- sesiapa yang diberi kuasa oleh anda.

Semua pihak ketiga yang Syarikat berkongsi maklumat peribadi dengan dikehendaki untuk melindungi maklumat peribadi tersebut mengikut semua undang-undang yang berkaitan dan dengan cara yang serupa dengan cara Syarikat melindungi maklumat yang sama. Syarikat tidak akan berkongsi maklumat peribadi dengan pihak ketiga yang dianggap tidak akan menyediakan tahap perlindungan yang diperlukan kepada pelanggan.

Dalam kes di mana pelanggan diperkenalkan oleh Perperkenalkan Perniagaan, Perperkenalkan Perniagaan tersebut mungkin mempunyai akses kepada maklumat pelanggan. Oleh itu, pelanggan dengan ini bersetuju untuk berkongsi maklumat dengan Perperkenalkan Perniagaan tersebut.

#### **Hubungi Pelanggan**

Dari semasa ke semasa, Syarikat mungkin menghubungi pelanggan sama ada melalui telefon atau e-mel untuk tujuan menawarkan maklumat lanjut tentang perdagangan kontrak perbezaan Syarikat. Selain itu, Syarikat mungkin, pada sesetengah masa, cuba menghubungi pelanggan sama ada melalui telefon atau e-mel untuk tujuan memberitahu mereka tentang tawaran promosi unik yang disediakan oleh Syarikat untuk pelanggan. Pelanggan bersetuju untuk menerima hubungan sedemikian apabila mereka bersetuju dengan terma dan syarat penggunaan kami semasa mendaftar dengan Syarikat. Mana-mana individu yang ingin mengoptimumkan hubungan dengan Syarikat pada bila-bila masa adalah berhak berbuat demikian, hanya dengan menghubungi Syarikat sama ada melalui telefon atau e-mel dan meminta agar tidak ada hubungan lanjut bagi pihak Syarikat dibuat.

## **4. Keperluan Am untuk Pemprosesan Data**

a. Pemprosesan data bermaksud pengumpulan, pencatatan, pengaturan, penyimpanan, pengubahan, pendedahan, perundingan, pengekstrakan, penggunaan, penghantaran, pemindahan atau pemberian akses kepada pihak ketiga, penghubungan, penutupan, pemadaman atau pemusnahan data, atau beberapa operasi yang tersebut, tanpa mengira cara di mana ia dilakukan atau cara yang digunakan;

b. Syarikat akan menyusun senarai dan dokumentasi cara yang digunakan dalam pemprosesan data dan akan menyimpan rekod pemprosesan data. Senarai cara yang digunakan dalam pemprosesan data akan mencakupi nama, jenis dan nombor peralatan serta nama pengeluar peralatan; nama dan nombor lesen perisian yang digunakan dan nama pengeluar perisian; lokasi dokumentasi perisian yang digunakan;

c. Orang yang terlibat dalam pemprosesan data hanya akan memproses data untuk tujuan yang dibenarkan di bawah syarat-syarat yang ditetapkan dan mengikut arahan dan perintah yang diterima, dan mereka akan menjaga kerahsiaan data yang telah diketahui oleh mereka dalam pelaksanaan tugas mereka dan yang tidak ditujukan untuk kegunaan awam. Keperluan kerahsiaan sedemikian berterusan selepas berakhirnya hubungan pekerjaan atau perkhidmatan dengan Syarikat;

d. Pemprosesan data yang tidak dibenarkan (termasuk pencatatan, pengubahan, pemadaman, pembacaan, penyalinan, (penghantaran), pengangkutan rekod yang tidak dibenarkan dan sebarang penggunaan data yang tidak dibenarkan (tidak ditetapkan oleh tugas rasmi) adalah dilarang.

e. Syarikat hendaklah melaksanakan langkah-langkah yang mencukupi dan mencukupi untuk memastikan bahawa setiap operasi pemprosesan data meninggalkan jejak, yang kemudiannya membolehkan pengenalpastian individu yang menjalankan operasi, sifat dan masa operasi dan fakta-fakta lain yang berkaitan, termasuk bila, oleh siapa dan data mana yang direkod, diubah atau dipadam, atau bila, oleh siapa dan data mana dalam sistem pemprosesan data yang diakses, serta

maklumat mengenai sebarang transmisi data. Satu kemungkinan untuk mengembalikan kandungan data sebelum pengubahsuaian hendaklah tersedia apabila sebarang pengubahsuaian dibuat dalam data atau dokumen;

f. Setiap pengguna pangkalan data hendaklah diberikan cara pengesahan peribadi, membolehkan mereka menggunakan pangkalan data tersebut. Kata laluan akses untuk pangkalan data elektronik hendaklah ditukar sekurang-kurangnya sekali setiap suku tahun.

penggunaan mana-mana cara masuk automatik kata laluan adalah dilarang. Seorang pengguna sistem pemprosesan data tidak boleh mempunyai akses kepada data yang tidak diperlukan untuk pemprosesan data yang dibenarkan dan pelaksanaan tugas pengguna tersebut;

g. Langkah keselamatan yang mencukupi, termasuk penyulitan data jika perlu, akan dilaksanakan semasa penghantaran data melalui peralatan komunikasi data atau dalam pengangkutan rekod;

h. Pengurus atau pekerja Syarikat akan bergantung kepada harapan yang dibenarkan bahawa data yang dikemukakan oleh individu yang mengemukakan data adalah betul. Pengurus atau pekerja Syarikat akan, dari semasa ke semasa, mengesahkan ketepatan data dalam pangkalan data dengan meminta subjek data untuk memeriksa data dan, jika perlu, membuat pembetulan atau mengesahkan ketepatan data;

i. Mana-mana data yang tidak lengkap atau tidak betul yang diketahui oleh pengurus atau pekerja Syarikat hendaklah ditutup dan sebarang langkah yang diperlukan hendaklah diambil dengan segera untuk melengkapkan dan membetulkan data yang dipersoalkan. Atas permintaan subjek data, pengurus atau pekerja Syarikat hendaklah membetulkan mana-mana data yang tidak betul mengenai subjek data dalam pangkalan data jika subjek data memberitahu pengurus atau pekerja Syarikat tentang ketidak tepatan data mengenai subjek data dan mengemukakan data yang betul; data yang tidak betul hendaklah disimpan bersama data yang betul dan dengan nota yang menunjukkan dalam tempoh yang mana data yang tidak betul digunakan;

j. Jika ketepatan data dipertikaikan, data yang dipertikaikan akan ditutup sehingga pengesahan ketepatan data atau penentuan data yang betul. Pihak ketiga yang menyediakan atau menerima data akan dimaklumkan dengan segera mengenai sebarang pembetulan yang dibuat dalam data jika ia adalah teknikal dan tidak menyebabkan perbelanjaan yang tidak wajar;

k. Keputusan automatik sistem pemprosesan data, tanpa penyertaan subjek data, hanya dibenarkan atas syarat-syarat dan mengikut prosedur yang dinyatakan oleh undang-undang yang berkenaan.

## 5. Hak subjek data

a. Subjek data berhak untuk menarik balik pada bila-bila masa persetujuan untuk pemprosesan data peribadi, dalam hal ini Syarikat akan menghentikan pemprosesan data sehingga tahap yang berkaitan;

b. Setiap individu mempunyai hak untuk mengakses data mengenai diri mereka sendiri, yang dikumpulkan dalam pangkalan data, kecuali hak ini terhad oleh undang-undang yang berkenaan. Keputusan mengenai pemberian atau penolakan kebenaran untuk mengakses data dan mengeluarkan salinan data akan dibuat oleh pengurus eksekutif Syarikat;

c. Atas permintaan subjek data, Syarikat akan memberitahu subjek data mengenai data yang tersedia mengenai subjek data dalam pangkalan data, dan sumber-sumber data tersebut, tujuan pemprosesan data dan mana-mana pihak ketiga atau kategori pihak ketiga yang telah menerima kebenaran untuk penghantaran data, serta fakta-fakta lain yang pemilik (pemproses) pangkalan data dikehendaki memberitahu subjek data, kecuali jika hak subjek data untuk menerima maklumat tersebut terhad oleh undang-undang yang berkenaan. Data akan dikeluarkan dengan menggunakan kaedah yang diminta oleh subjek data, jika memungkinkan, dalam tempoh lima (5) hari perniagaan dari penerimaan permintaan tersebut;

d. Dalam kes-kes yang dinyatakan oleh undang-undang yang berkenaan, data akan dikeluarkan kepada pihak ketiga yang mempunyai hak berkanun untuk meminta dan menerima data tersebut. Dalam kes lain, data hanya akan dikeluarkan kepada pihak ketiga jika subjek data telah memberikan persetujuan yang sewajarnya;



e. Orang yang diberi kuasa boleh menyemak, di tapak di Syarikat, dokumen-dokumen mengenai penubuhan pangkalan data dan mana-mana dokumen lain yang berkaitan dengan pangkalan data.

## 6. Data yang dikumpulkan dalam pangkalan data.

a. Syarikat boleh mengumpul dalam pangkalan data mana-mana data yang tersedia secara awam atau mana-mana data yang dikemukakan secara sukarela oleh subjek data. Hanya data yang diperlukan untuk penyediaan perkhidmatan kepada pelanggan dan/atau untuk pelaksanaan operasi yang diminta oleh pelanggan boleh diminta dari pelanggan;

b. Syarikat akan mengumpul dan memproses data Klien sehingga mencapai objektif yang ditetapkan (penyediaan perkhidmatan), dan dengan cara yang direka untuk tujuan tertentu. Data yang tidak diperlukan akan dipadam atau dimusnahkan segera. Penggunaan data dalam cara lain daripada yang telah dipersetujui hanya dibenarkan dengan persetujuan yang bersesuaian daripada subjek data atau mengikut syarat yang dinyatakan oleh undang-undang yang berkenaan;

c. Pengurus dan pekerja Syarikat hendaklah mendaftar dan menyimpan data dan dokumen yang berkaitan dengan penyediaan perkhidmatan, termasuk:

i. dokumen, yang menetapkan hak dan kewajipan Syarikat dan pelanggan, atau syarat-syarat penyediaan perkhidmatan oleh Syarikat kepada pelanggan;

ii. butiran perkhidmatan dan transaksi yang disediakan serta sebarang komunikasi antara pelanggan dan Syarikat sepanjang yang memastikan gambaran keseluruhan tindakan Syarikat dalam penyediaan perkhidmatan.

d. Pengurus dan pekerja Syarikat hendaklah mendaftar dan mengekalkan data mengenai keputusan yang berkaitan dengan perniagaan dan pengurusan Syarikat, dan mengekalkan peraturan prosedur dalaman Syarikat;

e. Seorang individu yang dilantik oleh Lembaga Pengurusan Syarikat akan menyimpan rekod dokumen Syarikat dan akan mengatur penyimpanan dan arkib dokumen tersebut mengikut syarat-syarat dan prosedur yang ditetapkan oleh undang-undang dan peraturan dalaman (termasuk tempoh penyimpanan);

f. Syarikat hendaklah menyimpan data sekurang-kurangnya selama lima tahun, kecuali terma lain untuk penyimpanan data atau dokumen yang ditetapkan oleh undang-undang yang berkenaan dan peraturan dalaman Syarikat atau keputusan badan pengurusan Syarikat;

g. Perjanjian pelanggan dan/atau syarat-syarat penyediaan perkhidmatan oleh Syarikat kepada Pelanggan hendaklah disimpan sekurang-kurangnya selama tempoh hubungan kontrak atau undang-undang lain yang berkaitan dengan penyediaan perkhidmatan pelaburan atau perkhidmatan pelaburan tambahan kepada Pelanggan berterusan, kecuali jika tempoh yang lebih panjang ditetapkan oleh undang-undang yang berkenaan.

## 7. Kuki

Apabila menggunakan Laman Web Syarikat, kami mungkin menggunakan kuki untuk mengumpul maklumat. Kuki adalah fail data kecil yang disimpan di komputer Klien, bagi memudahkan mereka untuk melayari Laman Web dengan lebih mudah contohnya; mengingat ID mereka, kata laluan dan pilihan paparan, membolehkan mereka melawat kawasan hanya untuk ahli Laman Web tanpa perlu log masuk semula. Klien boleh menetapkan pelayar web mereka untuk memberitahu mereka apabila kuki diaktifkan, atau untuk melumpuhkan kuki. Jika Klien tidak mahu menerima kuki, kebanyakan pelayar web akan membenarkan mereka menolak/melumpuhkan kuki dan dalam kebanyakan kes akan tetap membenarkan mereka akses penuh ke Laman Web kami.

## 8. Sistem Penjejakan

Sistem penjejakan yang digunakan di Laman Web Syarikat mungkin mengumpul data yang menghuraikan halaman yang anda capai, bagaimana anda menemui laman web ini, kekerapan lawatan dan lain-lain; maklumat ini diperoleh bagi memperbaiki kandungan Laman Web Syarikat dan juga boleh digunakan untuk menghubungi Klien,

melalui apa-apa cara yang sesuai dan memberikan Klien dengan sebarang maklumat yang Syarikat percaya berguna bagi mereka.

## 9. Keselamatan

Privasi dan kerahsiaan maklumat peribadi Klien adalah penting bagi Syarikat. Syarikat mengambil semua langkah keselamatan yang sesuai untuk melindungi daripada akses tidak dibenarkan atau perubahan, pendedahan atau pemusnahan data dan maklumat peribadi.

Syarikat menyekat akses kepada maklumat peribadi kepada pekerja yang perlu mengetahui maklumat tertentu bagi mengendalikan, membangunkan atau meningkatkan perkhidmatan Syarikat. Individu-individu ini terikat oleh kerahsiaan dan akan dikenakan hukuman jika mereka gagal memenuhi kewajipan ini.

## 10. Penafian Undang-Undang

Syarikat berhak untuk mendedahkan maklumat peribadi Klien seperti yang diperlukan oleh peraturan dan undang-undang dan apabila Syarikat percaya bahawa pendedahan adalah perlu untuk melindungi hak mereka dan/atau mematuhi prosiding mahkamah, perintah mahkamah, atau proses undang-undang yang dilayankan. Syarikat tidak akan bertanggungjawab atas penyalahgunaan atau kehilangan maklumat peribadi yang berlaku akibat kuki di Laman Web Syarikat yang Syarikat tidak mempunyai akses atau kawalan ke atas. Syarikat tidak akan bertanggungjawab atas penggunaan tidak sah atau tidak dibenarkan maklumat peribadi Klien disebabkan oleh penyalahgunaan atau kehilangan kata laluan anda, cuai atau jahat.

## 11. Pindaan/Ulasan

Syarikat mungkin mengemaskini Dasar Privasi ini dari semasa ke semasa. Sekiranya Syarikat mengubah secara material Dasar ini termasuk bagaimana ia mengumpul, memproses atau menggunakan maklumat peribadi Klien kami akan memberitahu anda secara sewajarnya, Dasar Privasi yang dikemaskini akan dimuat naik di Laman Web Syarikat. Syarikat menggalakkan Klien untuk secara berkala mengkaji semula Dasar Privasi ini supaya mereka sentiasa mengetahui maklumat apa yang Syarikat kumpul, bagaimana ia menggunakannya dan kepada siapa ia mungkin mendedahkannya, selaras dengan peruntukan Dasar ini.

Sebarang maklumat peribadi dianggap sebagai sulit dan hanya boleh dikongsi dalam Syarikat, oleh pekerjaannya dan rakan kongsi untuk tujuan perniagaan, seperti yang dibenarkan oleh undang-undang yang berkenaan. Maklumat tersebut boleh didedahkan kepada pihak ketiga, seperti Rakan Kongsi Syarikat dan Rakan Kongsi untuk tujuan perniagaan sahaja, seperti, tetapi tidak terhad kepada, menyervis akaun Klien dan memaklumkan Klien tentang produk dan perkhidmatan baru. Rakan Kongsi Syarikat, Rakan Kongsi, dan Memperkenalkan Perniagaan mengekalkan privasi maklumat Klien sehingga tahap yang sama seperti yang dilakukan oleh Syarikat mengikut dasar yang ditetapkan. Maklumat juga boleh diberikan kepada syarikat bukan berkaitan, yang menyediakan perkhidmatan profesional, undang-undang, dan perakaunan. Syarikat-syarikat bukan berkaitan yang membantu Syarikat dalam menyediakan perkhidmatan kepada Klien dikehendaki mengekalkan kerahsiaan maklumat tersebut dan menggunakan maklumat peribadi Klien hanya semasa menyediakan perkhidmatan tersebut, untuk tujuan yang ditetapkan oleh Syarikat dan dalam lingkungan undang-undang yang berkenaan.

Syarikat tidak akan menjual atau memberikan nama Klien, alamat surat-menyurat, nombor telefon, alamat emel atau sebarang maklumat lain kepada sesiapa. Syarikat akan menggunakan pelbagai langkah keselamatan untuk melindungi maklumat Klien dari pengguna yang tidak sah.

Dasar ini merupakan sebahagian daripada perjanjian Klien, iaitu, Perjanjian Klien dengan Syarikat, oleh itu Klien juga terikat dengan terma dasar ini, seperti yang dinyatakan di sini.